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Abstract (en)
The manufacturing method uses a substrate component (1) with a structured surface and a cover component (2) having a complementary surface
structure, provided by projections (5,5') fitting into corresponding grooves (4,4'), for dividing a waveguide structure region (3) from optical fibre
coupling regions. The grooves are formed in the substrate component perpendicular to the optical fibre coupling regions for formation of the cover
component via positive-negative moulding, with an optically conductive material applied to the waveguide structure region before assembly of the
substrate and cover components.

Abstract (de)
Zur Herstellung eines integriert optischen Wellenleiterbauteiles mit Faserankopplungen werden ein Substratbauteil (1) und ein Deckelbauteil
(2) verwendet, wobei das Deckelbauteil (2) durch Positiv-Negativabformung vom Substratbauteil (1) gewonnen wird. Zur Abtrennung des
Wellenleiterstrukturbereiches (3) von den Bereichen der Faserankopplungen (6) sind quer zu letzteren Nuten (4, 4') sowie entsprechende Stege
(5, 5') vorgesehen. Das Verfahren nach der Erfindung ermöglicht es, daß die Faserjustage nicht in einem Prozeß mit der Wellenleiterbildung
durchgeführt werden muß. <IMAGE>
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